



Scroll down for English version

Hello中大嘅同學仔！

疫情底下，大家係咪好耐冇接觸過外來嘅新鮮事物呢 😞 考完mid-term後係咪想比返啲 **玩樂同放鬆空間** 比自己 😊 又或者思考下嚟緊嘅方向去 **拓闊眼界同增值cv** ✨ 咁依家就有一個大好機會啦！

AIESEC係全球最大型嘅國際青年組織 🌐 旨在推行文化交流去鼓勵年輕人勇於突破同創新 ✨ 黎緊將會係 **15/11 - 19/11** 舉辦 **AIESEC Week**，令同學們可以認識來自世界各地嘅朋友仔 👫 去擴闊自己嘅 **國際視野** 🌍 而當中嘅 **Cultural Workshop** 同 **Career Talk** 嘅內容更加係精彩連連 🎉 唔想錯過就要記得係截止日期前報名參加啦！詳情如下：

1. 文化探索工作坊：Dark and Beauty - The Hidden Secret of Other Countries

精華內容：少數族裔語言交流、印度美食新煮意、泰式傳統公仔手工製作

日期：18/11/2021

時間：18:30 - 21:30

形式：實體 @i-lounge (康本國際學術園)

報名表：<https://bit.ly/oGVWorkshop>

*價格：需先支付HKD50按金，出席活動後會全額退回

2. 職業導覽講座：How Working Abroad Benefits your Future Career

精華內容：Great Place To Work CEO分享職場心得、同外國人工作的經驗、在職場脫穎而出的技巧

日期：19/11/2021

時間：18:30 - 19:30

形式：網上進行

報名表：<https://bit.ly/oGTCareerTalk>

3. OSA UN 網絡研討會: **Serving the world - Careers at the United Nations**

精華內容: 三名UN機構人員分享職場經驗, 以及講授如何把握在國際機構工作的機遇

日期: 19/11/2021

時間: 14:00 - 15:00

形式: webinar

報名表: <https://bit.ly/OSAxAIESECwebinar>

4. 海外交流展覽及嘉年華攤位: **Join Overseas Exchanges to Discover The Unknown**

精華內容: 海外交流精彩片段展覽

日期: 15/11/2021 - 19/11/2021

時間: 10:00 - 15:00 (嘉年華攤位)

形式: 實體 @康本國際學術園 地堂

Hello everyone!

Owing to the pandemic, it has probably been a while since you last did something new. 😞
Would you like to **chill** and **relax** after the midterm exam 😊 but at the same time **broaden your horizons** and **enrich your CV**? 🌟 We are more than thrilled to announce: **AIESEC Week** is your long-awaited opportunity!

AIESEC 🌍, the world's largest international youth organization, aims to promote cultural exchanges to encourage young people to break through and innovate. 🌟 **AIESEC Week** will be held from **15/11 to 19/11** to let you "**meet**" **international friends** and **broaden your horizons**. 👯👯👯 Not only will you catch a glimpse of the Dark and Beauty of other countries, but you will also discover the unknowns of **global exchanges**. 🎉 If you don't want to miss a thing about exchange, sign up before it is too late! Details are as follows:

1. **Cultural Workshop: Dark and Beauty - The Hidden Secret of Other Countries**

Event highlights: Quick Foreign Language Lesson, Indian Food Cooking, Thai Craft Making

Date: 18/11/2021

Time: 18:30 - 21:30

Format: Physical @i-lounge (YIA)

Registration Form: <https://bit.ly/oGVWorkshop>

Fee: HKD10

*Please pay an HKD50 deposit. We will refund HKD40 back after your participation.

2. **Career Talk: How Working Abroad Benefits your Future Career**

Event highlights: CEO of Great Place to Work will share some workplace experience with foreigners, and how to stand out from the crowd at work.

Date: 19/11/2021

Time: 18:30 - 19:30

Format: Virtual

Registration Form: <https://bit.ly/oGTCareerTalk>

3. OSA UN Webinar: Serving the world - Careers at the United Nations

Event highlights: Three honourable speakers who worked in UN agencies will genuinely share with you their one and only stories. You are privileged to learn about the career opportunities in international organisations from insiders.

Date: 19/11/2021

Time: 14:00 - 15:00

Format: Webinar

Registration Form: <https://bit.ly/OSAxAIESECwebinar>

4. Exhibition & Booth: Join Overseas Exchanges to Discover The Unknown

Event highlights: Explore different cultures to have a wider perspective of the world

Date: 15/11/2021 - 19/11/2021

Time: 10:00 - 15:00 (Booth)

Format: Physical @YIA lobby

Best Regards,

AIESEC in CUHK